

Title (en)

Ironing board comprising one leg made up of two parts connected to one another by a hinge

Title (de)

Bügelbrett, das eine Stütze aus zwei über ein Gelenk verbundenen Teilen umfasst

Title (fr)

Planche à repasser comportant un pied en deux parties reliées l'une à l'autre par une articulation

Publication

EP 2666906 A2 20131127 (FR)

Application

EP 13168138 A 20130516

Priority

FR 1254787 A 20120524

Abstract (en)

The board has a plate (2) supported by a rigid leg (3) in parts connected together by an articulation (8). The articulation allows pivoting of a lower segment (32) of the leg between an unfolded position, in which the segment is placed in extension of an upper segment (31), and a folded position in which the lower segment is folded. A locking mechanism locks the lower segment in the unfolded position. The articulation has a release button (83) placed on opposite faces of the articulation to deactivate the mechanism for authorizing rotation of the lower segment towards the folded position.

Abstract (fr)

Planche à repasser comprenant un plateau (2) supporté par au moins un pied (3) en deux parties (31, 32) reliées l'une à l'autre par une articulation (8), ladite articulation (8) permettant le pivotement d'un segment inférieur (32) du pied (3) entre une position dépliée, dans laquelle ledit segment inférieur (32) est disposé dans le prolongement d'un segment supérieur (31) du pied (3), et une position repliée dans laquelle le segment inférieur (32) est replié en direction du segment supérieur (31), caractérisée en ce que ladite articulation comporte un dispositif de verrouillage du segment inférieur en position dépliée et au moins un bouton de déverrouillage (83, 87) permettant de désactiver le dispositif de verrouillage pour autoriser la rotation du segment inférieur (32) vers la position repliée.

IPC 8 full level

D06F 81/02 (2006.01)

CPC (source: EP RU US)

D06F 81/02 (2013.01 - EP RU US)

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2666906 A2 20131127; EP 2666906 A3 20140108; EP 2666906 B1 20141022; CA 2815319 A1 20131124; CA 2815319 C 20181211; CN 103422335 A 20131204; CN 103422335 B 20160928; ES 2524240 T3 20141204; FR 2990960 A1 20131129; FR 2990960 B1 20150102; PT 2666906 E 20141128; RU 2013122960 A 20141127; RU 2619020 C2 20170511; US 2013340301 A1 20131226; US 8776410 B2 20140715

DOCDB simple family (application)

EP 13168138 A 20130516; CA 2815319 A 20130430; CN 201310191367 A 20130522; ES 13168138 T 20130516; FR 1254787 A 20120524; PT 13168138 T 20130516; RU 2013122960 A 20130521; US 201313901029 A 20130523